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DELMAGYARORSZAG 
KEVESEBB A HALÁLOS BALESET 
Felére csökkent a halálos balesetben 
elhunytak száma tíz év alatt hazánkban. 
A megyében még jobb a helyzet. 

3. oldal 

MESSZE VAN A VÉDŐNŐ 
Aláírásokat gyűjtenek a déli város-
részben élő kismamák, mert csak 
Rókuson kapnak védőnői ellátást. 

4. oldal Keszletek a 
lottózókban. 

ATADTAK SZEGEDEN A GOODWILL BIOTECHNOLOGIAIKLASZTER INKUBÁTORHÁZÁT 

Gyógyszergyár épül 
^ eoodwill Pharm 

. . . . . 

Goodwill Pharma Kf 

Mozgásszervi betegségek keze-
lésére, fájdalomcsillapításra, 
szív- és érrendszeri betegségek 
kezelésére alkalmas mediciná-
kat is gyártanak majd 2012-től 
Szegeden. A Goodwill Biotech-
nológiai Klaszter Kft. átadta azt 
a Cserzy Mihály utcai inkubá-
torházat, ameiy a gyógyszeripar 
alapjául szolgál, és Kelet-Kö-
zép-Európa biotechnológiai 
központjává teheti a várost. 

Zipper Kft. 

Goodwill Pharma Consultii 

^odwiii Klaszter Menedzsrr 
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SZEGED 
R. TÓTH GÁBOR 

atl"kai Kf, 

A Cserzy Mihály utcai inkubátorház bejárata. Sok vállalkozásnak ad majd otthont. FOTÓ: FRANK YVETTE 

Átadták tegnap a Goodwill Bio-
technológiai Klaszter Kft. inku-
bátorházát a szegedi Cserzy Mi-
hály utcában, a volt Szilánk 
központ mellett. Itt jön létre a 
közel nyolcezer négyzetméte-
res Pharma Park, amely szá-
mos helyi gyógyszeripari és 
biotechnológiai vállalkozás-
nak ad majd otthont. Jövőre ké-
szül el teljesen: gyógyszercso-
magoló épület, logisztikai köz-
pont épül, valamint egy 250 
négyzetméteres, kétszintes 
épület, amelybe biotechnológi-
ai cégek költözhetnek. Olyan 
ipari központ jön létre, amely 
megteremti a gyógyszeriparhoz 
kapcsolódó vállalatok műkö-
déséhez és fejlődéséhez szük-
séges feltételeket. A projekt 
összköltsége félmilliárd forint. 
Folytatás az 5. oldalon 

Csak a jövő héttől 
négysávos a 47-es 

Még szerelik a védőkorlátot a kiszélesített út mentén. FOTÓ: TÉSIK ATTILA 

HÓDMEZŐVÁSÁRHELY. Ma meg 
kezdődik a 47-es főút Kisho-
mok és Kopáncs közti négysá-
vosított szakaszának műszaki 
átadása. Eredetileg úgy tervez-
ték, hogy ettől a naptól a forga-
lomnak is átadták volna a két-
szer két sávot. A kivitelezést 
végző Mota-Engil Magyaror-
szág Zrt. létesítményvezetője, 
Jani Zsolt a z o n b a n t e g n a p rossz 
hírekkel szolgált: - Három hete 
kisebb megszakításokkal esik 
az eső, ezért ismét csúszunk a 
feladatokkal. A szükséges föld-
munkákat nem tudtuk elvégez-
ni, és a kopóréteg aszfaltot sem 
bírtuk mindenütt felvinni a pá-
lyatestre. Csütörtök reggel ez 

még 1800 méteres szakaszon 
hiányzott. 

A vezető azt mondta, az 
említett aszfaltozás még két-
napi munkát jelent, ezután 
hozzá kell igazítani a pálya-
testhez a padkát, majd felfes-
teni az útburkolati jeleket. 
Csakis utána vehetik birtokba' 
az autósok mind a négy for-
galmi sávot. Ez a jövő hét má-
sodik felére várható. A műsza-
ki átadást a terveknek megfe-
lelően ma megkezdik, és mint 
megírtuk: a hiánypótlás mel-
lett kisebb munkák is várnak 
még a kivitelezőre. Az időjá-
rás újra „átírhatja" a forgató-
könyvet. 

A legtöbb 
kereskedő 
nem perel 
SZEGED. Sok kereskedőnek okoz 
kellemetlenséget, hogy társaik 
egy része a város ellen indított 
perrel megakasztotta a Mars téri 
nagycsarnok építését. Több 
mint 100 pavilont bontottak 
már le tulajdonosaik 2006 óta, 
és az elhúzódó procedúra miatt 
vannak, akik úgy érzik, rosszul 
jártak, nyugodtan árusíthattak 
volna tovább. Vida István a r ra is 
felhívta a figyelmet, hogy egyes 
emberek, akik korábban sose 
árusítottak, érdekből vásároltak 
fel bontásra ítélt üzleteket. 
Bővebben a 4. oldalon 

A Pingvin Patika 
akciós 

i kiadványát 
keresse 

KÖZÖSEN ADJÁK BE A KÓRHÁZPÁLYÁZATOT 

Megállapodott 
a megye Szentessel 
Megállapodás született tegnap a megyeházán arról, hogy a jobbol-
dali vezetésű Csongrád megyei közgyűlés és az MSZP-s irányítású 
Szentes összefog a Kurca-parti város kórházának fejlesztéséért. 

SZEGED 
MUNKATÁRSUNKTÓL 

Magyar Anna: 16 év alatt 2,6 mil-
liárd forintot tett bele a megye a 
kórházba, FOTÓ: KARNOK CSABA 

A Csongrád megyei önkor-
mányzat Szentes városával 
együttműködve pályázik a Dr. 
Bugyi István Kórház új műtő-
blokkjának megépítéséért - er-
ről egyhangúlag döntöttek teg-
nap a megyeházán. A jobb- és a 
baloldal közötti kompromisz-
szum azért is fontos eredmény, 
mert idáig a két önkormányzat 
külön, szinte egymás ellenében 
készült a pályázatra, és több po-
litikus aggódott, hogy emiatt 
esetleg lemarad a kórház a fej-
lesztésről. Halmai László o lyan 
javaslatot tett, amelyet végül 
Magyar Anna, a közgyűlés elnö-
ke és Szirbik Imre szentesi pol-
gármester is elfogadhatónak 
tartott. Eszerint a pályázatot a 
megye készíti el, de az önerőt 
közösen adják össze a várossal. 
További információk a 3. oldalon 

Villamos ütközött busszal 

Egy utasokat nem szállító, szám nélküli autóbusz ütközött össze egy 3F jelzésű villamossal tegnap reggel a 
szegedi Kálvária sugárút és a nagykörút kereszteződésében. A balesetben senki sem sérült meg, a helyszíne-
lés ideje alatt a forgalmat rendőrök irányították. A balesethez a tűzoltókat is riasztották, az ő segítségükkel 
választották szét a járműveket. FOTÓ: MISKOLCZL RÓBERT 

http://www.delmagyar.hu

